

الشروط والأحكام لعرض بنك الخليج وحديقة وايلد وادي المائية

الشروط والأحكام:

- يمكنك شراء ٦ تذاكر كحد أقصى في كل عملية شراء، وذلك أيام الاثنين فقط.
- يسري هذا العرض على المقيمين وغير المقيمين في دولة الإمارات العربية المتحدة.
- يمكن الاستفادة من الخصم فقط عند الحجز عبر الإنترنت.
- للاستفادة من هذا العرض، يجب الدفع باستخدام بطاقة فيزا الائتمانية سارية المفعول.
- يجب على حاملي بطاقات فيزا الدخول إلى الموقع الإلكتروني لحديقة وايلد وادي المائية، والضغط على "Visa Monday" للاستفادة من العرض.
- يخضع هذا العرض لتوافر الأماكن ولا يمكن دمجها مع أية عروض أو خصومات أخرى.
- لا يسري هذا العرض خلال العطل الرسمية.
- تكلفة تذاكر الدخول إلى الحديقة خاضعة للتغيير خلال فترة العرض.
- تحتفظ حديقة وايلد وادي المائية بالحق في تعديل أي من الشروط والأحكام دون إشعار مسبق.
- لا يمكن استرداد قيمة التذاكر أو إلغاؤها.
- جميع الأسعار شاملة ضريبة القيمة المضافة البالغة 5٪.
- قد تكون بعض الألعاب أو الأماكن أو المتاجر غير متوفرة أثناء زيارتك.



Gulf Bank and Wild Wadi Waterpark Offer – Terms and Conditions

Terms and Conditions:

- Up to 6 tickets can be purchased per transactions on Mondays only.
- for UAE residents and non- residents.
- Discounts must be availed through online bookings.
- To avail this offer, payment must be made with a valid Visa credit card.
- Visa cardholders must access Wild Wadi website and click on “Visa Monday” to avail the offer.
- This offer is subject to availability and cannot be combined with any other offer or promotion.
- This offer is not valid during public holidays.
- The general admission fees may be subject to change during the promotion period.
- Wild Wadi Waterpark™ reserves the right to change any of the terms and conditions without prior notice.
- Wild Wadi Waterpark™ tickets cannot be refunded or cancelled.
- All prices inclusive of 5% VAT.
- Certain rides, attractions or outlets may be unavailable during your visit.

